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משה פוזיילוב: צריך להבין שהם חושבים אחרת מאיתנו. הם יציר כפיהם של תרבות שאנחנו לא

מבינים אותה. זו תרבות ישנה ששואבת את המוטיבים של התרבות המדברית, של המלחמה על

בור המים ולא לתת לאף אחד לאיים על החיים שלך, החיים של השבט והחמולה שלך. התרבות

הדתית שלהם אומרת שאסלאם זה לא רק דת אלא דרך חיים, שקובעת לך איך לנהל את אורח

החיים.

הסכם איתם יהיה בתהליך ארוך. אנחנו חייבים לייצר תקוה ואמון אצל כל מי שחי כאן באזור

הזה. צריך להבין שזה לא קורה ביום אחד, אלא נמשך הרבה מאד שנים ואנחנו צריכים לייצר

משהו דומה לתכנית מרשל.

הראיון התקיים בערוץ 12, בתאריך 25.3.2024. 

https://www.misgavins.org/fuzaylov-we-must-create-hope/
https://www.misgavins.org/fuzaylov-we-must-create-hope/

